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PROTOKÓŁ Nr 1/2018 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej,  

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 23 lutego 2018 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 8.30 – 11.10. 

Prowadzący posiedzenie: JERZY CHILKIEWICZ – Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej (wyznaczony przez członków wszystkich komisji do 

prowadzenia posiedzenia). 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- TISZUK IRENA (Przewodnicząca) 

- PAC JERZY 

- PUCHALSKI JAN WALENTY 

- SIEMIENIUK SŁAWOMIR  

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- CHILKIEWICZ JERZY (Przewodniczący) 

- KIRYLUK MIKOŁAJ 

- KOWALCZUK JAN 

- CAR MIKOŁAJ 

- TKACZUK LUCYNA 

Lista obecności członków Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu. 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- TEREBUN MONIKA (Przewodniczący) 

- BOROWSKI ANDRZEJ 

- GAŁUSZEWSKI WALENTY 

- OLSZEWSKI STANISŁAW 

- ONACIK JERZY 

Lista obecności członków Komisji Oświaty i Spraw Społecznych stanowi Załącznik Nr 4 do 

protokołu. 

4. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

5. Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

6. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA  

7. Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI  

 

Na początek Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

i Przestrzennej JERZY CHILKIEWICZ powitał wszystkich obecnych i przedstawił 

następujący porządek posiedzenia uwzględniający tematy proponowane przez Wójta Gminy do 

wprowadzenia do porządku sesji, jaki radni wcześniej otrzymali: 

 

Porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie materiałów na XXXI Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 28 

lutego 2018 r.: 

a) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej prognozie Finansowej Gminy Bielsk 
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Podlaski na lata 2018-2025; (wprowadzić do porządku sesji) 

b) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok; (wprowadzić do 

porządku sesji) 

c) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu; 

d) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu; 

e) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez gminę Bielsk Podlaski 

porozumienia o wspólnej realizacji z Miastem Bielsk Podlaski projektu pn. 

„Rewitalizacja Bielskiego Domu Kultury i Kina „Znicz” na zadania kulturalne, 

edukacyjne i społeczne”; (wprowadzić do porządku sesji) 

f) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej spółce wodnej; 

g) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom 

Ochotniczych Straży Pożarnych; 

h) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia jednostek 

budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych 

dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, 

dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania; 

i) Projekt uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego i miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego obowiązujących na terenie Gminy Bielsk Podlaski; 

j) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę Bielsk Podlaski 

za 2017 rok; 

k) Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski; 

l) Projekt uchwały w sprawie zasad używania herbu, flagi i pieczęci Gminy Bielsk 

Podlaski; 

m) Projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Bielsk Podlaski na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym; 

n) Projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Bielsk Podlaski na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych; 

o) Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów przedterminowych 

Sołtysa Sołectwa Mokre. 

p) Oświadczenie Rady Gminy Bielsk Podlaski w sprawie zmiany przebiegu planowanej 

trasy ekspresowej S-19 oraz krajowej nr 66; (wprowadzić do porządku sesji) 

 

2. Sprawy bieżące.  

  

Do pkt 1a i b)  
 Wniosek Wójta Gminy dotyczący zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2018-2025 stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. 

Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2018 rok, 

stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu.  

Propozycje zmian zawarte w obu wnioskach omówiła NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik 

Gminy. Wyjaśniła powody wprowadzenia poszczególnych zmian. Poinformowała m.in. o 

zmniejszeniu planowanych wydatków na przebudowę drogi gminnej Rajsk – Haćki z powodu 

niezakwalifikowania wniosku do realizacji w ramach tzw. „schetynówki”. Powiedziała też 

o subwencji oświatowej, która jest większa od kwoty zakładanej w planie. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI zasugerował przeniesienie 

na kolejny rok zadania dotyczącego remontu Sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 

Zaoszczędzone pieniądze można będzie wykorzystać na inne ważne inwestycje. 
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Wójt Gminy RAISA RAJECKA potwierdziła, że prawdopodobnie dojdzie do takiej zmiany 

w planach inwestycyjnych i remont sali zostanie ponownie przesunięty na inny termin.  

Radny STANISŁAW OLSZEWSKI zapytał o szanse na budowę linii wodociągowej w gminie 

(pkt 4 załącznika inwestycyjnego). Pani Wójt poinformowała, że wniosek gminy 

o dofinansowanie jest aktualnie na 51 pozycji. Udzieliła również wyjaśnień co do budzącego 

wątpliwości zagadnienia dot. kwestii rozliczenia podatku VAT w związku z realizacją przez 

gminę inwestycji polegającej na dostarczeniu i montażu na nieruchomościach mieszkańców 

instalacji solarnych. Umowa została już przez gminę podpisana, trzeba będzie jeszcze 

przygotować i przeprowadzić przetarg unijny. Powinna tym zająć się osoba mająca 

doświadczenie w tych procedurach. W sprawie wątpliwości interpretacyjnych (VAT) zostanie 

przygotowane i wysłane do właściwego organu oficjalne zapytanie i prośba o interpretację 

z jednoczesnym przedstawieniem sytuacji w gminie. Póki co, organy interpretacyjne 

podkreślają, że opodatkowaniu VAT podlega konkretna czynność (dostawa towarów lub 

usługa), a nie zapłata. Aktualna interpretacja mówi o tym że VAT jest niekwalifikowalny, więc 

VAT od kwoty dofinansowania płaci gmina. Pani Skarbnik dodała, że Gmina w tym 

przedsięwzięciu jest pośrednikiem i za tę usługę doradczą musi zapłacić VAT. 

 

Do proponowanych zmian w WPF-ie i budżecie gminy radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Do pkt 1c)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podlaskiemu - stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. Temat omówiła Wójt 

Gminy RAISA RAJECKA. Przypomniała, że chodzi o dofinansowanie zadania polegającego na 

remoncie ciągu pieszo-rowerowego w ciągu drogi wojewódzkiej Bielsk Podlaski-Hajnówka-

Białowieża-granica państwa na odcinku od drogi krajowej Nr 66 do początku wsi Hołody. W 

tej sprawie w 2017 r. była podjęta uchwała intencyjna, ale po przetargu budowa nie doszła do 

skutku. Dofinansowanie z budżetu gminy wynosi 80.000 zł. 

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Do pkt 1d)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Bielskiemu - stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

odczytała zadania, na które z budżetu gminy zostanie udzielona pomoc finansowa. Uchwała 

Rady Gminy jest niezbędna do podpisania umowy. 

Radny JERZY PAC zwróciła uwagę, że z budżetu gminy są dofinansowywane zadania 

wojewódzkie i powiatowe, a w dalszym ciągu nie została ujęta w planie budowa chodnika w 

Łubinie Kościelnym, pomimo wcześniejszych obietnic. Dodał, że budowę chodnika do Hołód 

powinno współfinansować Miasto Bielsk, a nie Gmina. Pani Wójt wyjaśniła, że realizacja 

inwestycji zależy od Zarządu Powiatu, a w przypadku jej realizacji, w budżecie samorządu 

trzeba będzie znaleźć środki na dofinansowanie. Powiedziała również, niezależnie od nazwy 

miejscowości - wszędzie mieszkają ludzie, a zadaniem samorządu jest robić wszystko, żeby 

tym ludziom pomóc. Niezależnie od tego, kto jest inicjatorem inwestycji: Województwo, czy 

powiat, to powinniśmy dołożyć swoje środki na realizację tych zadań. Droga do Hołód należy 

do odcinków bardzo uczęszczanych, gdzie często dochodzi do wypadków, tym bardziej, że 

korzystają z niej w znacznej części rowerzyści. Podobnie jest w Augustowie, gdzie również 

należy zrobić wszystko, aby poprawić bezpieczeństwo ruchu drogowego. Każde pieniądze są 

ważne, jeżeli mogą pomóc w realizacji tak ważnych zadań. Pani Wójt przypomniała, że w 

Łubinie Kościelnym w wspólnie z Powiatem został wybudowany parking przy kościele, teraz 

ważnym zadaniem jest pozyskanie środków na budowę boiska przyszkolnego. RAISA 

RAJECKA nawiązała również do budowy hali sportowo-widowiskowej przy I LO w Bielsku 

Podlaskim, gdzie również Gmina ma swój wkład finansowy. Mówiąc o tym Pani Wójt 

podkreśliła, że dokładając do inwestycji innych samorządów, działamy dla dobra również 
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mieszkańców naszej gminy, bo w tym ostatnim podanym przykładzie młodzież z Gminy 

również będzie korzystała z hali, ponieważ po zakończeniu szkoły podstawowej dzieci te będą 

uczniami szkół bielskich. Przyznała, że każdy radny chciałby w swoim okręgu mieć jakąś 

inwestycję, ale nie da się wszystkiego zrobić na raz.  

Radny JERZY PAC dodał, że na drodze Nr 66 w Łubinie Kościelnym jest bardzo 

niebezpiecznie z uwagi na dużą prędkość poruszających się pojazdów. Pani Wójt powiedziała, 

że w tej sytuacji należałoby przygotować wystąpienie do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad z prośbą o ograniczenie prędkości na tym odcinku. Kopię do wiadomości otrzyma 

Komenda Powiatowa Policji oraz radni. 

Pani Wójt zaprzeczyła przekazanym przez radnego SŁAWOMIRA SIEMIENIUKA pogłoskom 

co do zmiany przebiegu (w kierunku Andryjanek) drogi powiatowej Kozły-Podbiele-Dubiażyn, 

do budowy której gmina przeznacza 45.000 zł. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – ANDRZEJ BOROWSKI poruszył temat dotyczący 

kosztorysu na drogę Rzepniewo-Hryniewicze Małe. Zasugerował, aby pozyskać środki 

z rezerwy z przeznaczeniem na most, zwrócił też uwagę na odwodnienie. Wójt Gminy RAISA 

RAJECKA stwierdziła, że wymieniona przez radnego droga powiatowa jest bardzo ważna. 

Zwróciła też uwagę, że w przypadku zaistnienia zdarzeń drogowych na drodze krajowej Nr 19 

i skierowaniu objazdu na Hryniewicze Małe, wówczas droga ta szybko zostanie zniszczona. 

Gmina może oczywiście dofinansować inwestycję, ale najpierw należy zacząć od 

dokumentacji.  

Do przedłożonego projektu uchwały innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1e)  
Wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad sesji i rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Bielsk Podlaski porozumienia o 

wspólnej realizacji z Miastem Bielsk Podlaski projektu pn. „Rewitalizacja Bielskiego Domu 

Kultury i Kina „Znicz” na zadania kulturalne, edukacyjne i społeczne” - stanowi Załącznik Nr 

9 do protokołu. Wniosek w tej sprawie odczytała Pani Wójt, informując dodatkowo, że jest to 

zadanie przewidziane do realizacji na lata 2019-2020 pod warunkiem otrzymania przez miasto 

dofinansowania ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego. Z budżetu gminy 

proponuje się przeznaczyć na ten cel kwotę w wys. 500.000 zł, przy czym zostanie ona 

przekazana Miastu tylko wtedy, gdy zostanie pozyskane dofinansowanie ze środków unijnych. 

Całkowita wartość inwestycji wynosi 19,6 mln zł, a ze środków unijnych można otrzymać 

dofinansowanie do 10 mln zł. W stosownym czasie zostanie z Miastem zawarte porozumienie. 

Uzasadniając potrzebę wsparcia samorządu Miasta Bielsk Podlaski, RAISA RAJECKA 

zwróciła uwagę, że stan techniczny BDK i kina „Znicz” jest fatalny. Obiekt został 

wybudowany 60 lat temu i ciągle jest wykorzystywany na różnego rodzaju uroczystości 

i imprezy kulturalne. Z tego obiektu korzystają również zespoły z naszej gminy, m.in. „ŁUNA” 

z Parcewa, która nieodpłatnie korzysta z Sali na przeprowadzeniu prób zespołu. Powiat 

deklaruje dołożyć do inwestycji kwotę w wys. 1 mln. zł. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI stwierdził, że zadanie 

bezwzględnie należy wesprzeć, zwłaszcza, że Gmina nie ma własnego domu kultury. Do tej 

opinii przychylił się Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

stwierdzając, że w Bielsku wszystkie dostępne sale są wykorzystywane i dostępne również 

mieszkańcom Gminy.  

Do przedłożonego projektu uchwały innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1f)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej spółce 

wodnej - stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu.  

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. 
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Do pkt 1g)  
Wniosek Wójta Gminy dot. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom 

Ochotniczych Straży Pożarnych z siedzibą na terenie gminy Bielsk Podlaski - stanowi 

Załącznik Nr 11 do protokołu.  

Wniosek przedstawiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. Poinformowała, że w 2017 r. wydatki 

na ekwiwalenty strażakom wyniosły 25.000 zł, przy czym na same badania lekarskie 

przeznaczono kwotę w wys. 20.000 zł. Stawki za udział strażaków w akcjach i szkoleniach nie 

były zmieniane od lat, więc proponowana podwyżka jest w pełni uzasadniona.  

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do pkt 1h)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący zmiany uchwały w sprawie określenia jednostek 

budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych 

dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, 

dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania - stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu.  

Wniosek przedstawiła Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA.  

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1i)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie aktualności studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego i miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie Gminy Bielsk Podlaski - stanowi 

Załącznik Nr 13 do protokołu.  

Wniosek przedstawił Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK.  

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1j)  
Informacja Wójta Gminy o sporządzonym sprawozdaniu z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Bielsk Podlaski za 2017 rok - stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu.  

Wniosek przedstawił Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK.  

Do przedłożonego sprawozdania uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1k)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk 

Podlaski - stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu.  

Wniosek przedstawiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. Poinformowała, że zmiana dotyczy 

podwyższenia stawki dodatku motywacyjnego oraz uchylenia dodatku mieszkaniowego, który 

został zniesiony z dniem 1 stycznia 2018 r. 

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1l)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie zasad używania herbu, flagi 

i pieczęci Gminy Bielsk Podlaski - stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu.  

Wniosek przedstawiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA.  

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1m)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie podziału Gminy Bielsk Podlaski 

na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych 
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w każdym okręgu wyborczym - stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu.  

Wniosek przedstawiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. Wyjaśniła, że konieczność przyjęcia 

uchwały wynika ze zmienionych przepisów Kodeksu Wyborczego, przy czym w podziale 

gminy na okręgi wyborcze nie proponuje się wprowadzania żadnych zmian. 

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1n)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie podziału Gminy Bielsk Podlaski 

na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych - stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu.  

Wniosek przedstawiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. Poinformowała, że w stosunku do 

poprzednio obowiązującej uchwały zmieniła się nazwa siedziby Obwodowej Komisji 

Wyborczej Nr 1 w Augustowie, ponieważ zmieniona została nazwa Zespołu Szkół 

w Augustowie na „Szkoła Podstawowa w Augustowie. 

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1o)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji 

wyborów przedterminowych sołtysa Sołectwa Mokre - stanowi Załącznik Nr 19 do protokołu.  

Wniosek przedstawiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. Poinformowała, że dotychczasowy 

Sołtys sołectwa Mokre złożył rezygnacje z pełnienia tej funkcji. 

Do przedłożonego projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Do pkt 1p)  
Wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku sesji punktu dotyczącego przyjęcia 

oświadczenia Rady Gminy Bielsk Podlaski w sprawie zmiany przebiegu planowanej trasy 

ekspresowej S-19 oraz krajowej Nr 66 - stanowi Załącznik Nr 20 do protokołu.  

Wniosek przedstawiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. Poinformowała o dotychczasowej 

korespondencji dotyczącej protestu mieszkańców dzielnicy Studziwody w sprawie przebiegu 

trasy oraz udziale Wójta Gminy w sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski w ubiegłym roku. 

Przypomniała, że Komitet Protestacyjny wnosi o przesunięcie trasy w kierunku Pilik, jego 

członkowie uważają, że sprzeciw Wójta Gminy prowadzi do tego, że GDDKiA nie chce 

przesunąć przebiegu trasy zgodnie z ich sugestią. Pani Wójt odczytała zapisane w protokołach 

i dostępne w internecie swoje wcześniejsze wypowiedzi w tej sprawie, m.in. na spotkaniu 

w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Podtrzymała swoją opinię, że należy 

znaleźć kompromis, bo którędy by nie przebiegała droga, to wszędzie mieszkają ludzie, a 

obwodnica Bielska Podlaskiego powinna przebiegać przez Bielsk. Przesunięcie trasy na teren 

gminy do wsi Piliki również będzie uciążliwe dla mieszkańców, bowiem w Pilikach w ostatnich 

latach ruch budowlany jest duży. Argument mieszkańców Studziwód, że przebieg trasy w 

pobliżu tej dzielnicy spowoduje spadek cen nieruchomości w tej okolicy jest nie do przyjęcia, 

bo dlaczego przesunięcie trasy ma spowodować spadek cen nieruchomości w Pilikach ? 

Obwodnica jest potrzebna wszystkim. Na zakończenie Pani Wójt odczytała propozycję 

oświadczenia Rady Gminy i poinformowała, że są zbierane podpisy osób sprzeciwiających się 

przesunięciu trasy na teren Gminy. 

Radny JERZY ONACIK wyraził swoje rozczarowanie spotkaniem sprzed kilku m-cy 

z projektantem trasy z Gdańska, ponieważ nie otrzymał od niego odpowiedzi na postawione 

przez radnego pytania. Zasugerował również, aby ze Studium Zagospodarowania 

Przestrzennego „wyrzucić” linię gazociągową z Augustowa. Zastępca Wójta Gminy ANATOL 

FILIPIUK powiedział, że gazyfikacja będzie wprowadzana, jeśli to przedsięwzięcie będzie 

ekonomicznie uzasadnione, a póki co tematu nie ma, bo żadna firma nie jest tym 

zainteresowana. 

Do przedłożonego projektu oświadczenia uwag nie zgłoszono. 
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Do pkt 2) 
W sprawach bieżących poruszono następujące tematy: 

- Wójt Gminy poinformowała o zamiarze przystąpienia do konkursu na utylizację azbestu. 

Warunkiem jest posiadanie przez Gminę zasad zbierania wniosków od mieszkańców. Po 

przygotowaniu, dokument taki zostanie przedłożony radnym. 

- Radny JERZY CHILKIEWICZ zapytał o lokalizację przystanku kolejowego w Rajsku. Pani 

Wójt poinformowała, że jest duża szansa na tę lokalizację, ponieważ Przewozy Regionalne 

również są zainteresowane tym, by przystanek był na nowym peronie, dodała, że droga 

powiatowa do przystanku powinna być wyremontowana. Przystanek w Orzechowiczach 

pozostanie w dawnej lokalizacji.  

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI nawiązał do linii kolejowej 

przecinającej Parcewo. Zaapelował, aby przy okazji uzgodnień dot. przejazdów kontaktować 

się z sołtysem, który może ocenić, który przejazd jest ważniejszy, powinien być szerszy 

i dogodny do przejazdu dużego sprzętu rolniczego. 

- Na prośbę przewodniczącego Rady Gminy ANATOLA GRZEGORZA TYMIŃSKIEGO, 

Pani Wójt poinformowała, że nie podjęto jeszcze decyzji co do placu po byłym SKR 

w Nałogach. 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym radny JERZY CHILKIEWICZ 

o godz. 11.10 zamknął posiedzenie. 

 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

     

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. TISZUK Irena 

(Przewodnicząca) 

………………………… 

2. PAC JERZY ………………………… 

 

3. PUCHALSKI Jan Walenty  

4. SIEMIENIUK Sławomir ………………………… 

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Prowadzący posiedzenie)) 

………………………… 

2. CAR Mikołaj ………………………… 

  

3. KIRYLUK Mikołaj ………………………… 
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4. KOWALCZUK Jan ………………………… 

  

5. TKACZUK Lucyna …………………………. 

 

     Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. TEREBUN Monika 

(Przewodnicząca) 

………………………… 

2. BOROWSKI Andrzej 

 

………………………… 

3. GAŁUSZEWSKI Walenty 

 

………………………… 

4. OLSZEWSKI Stanisław 

 

………………………… 

5. ONACIK Jerzy 

 

……………………….. 

 


